
Geachte voorzitter, geachte aanwezigen, 

Ik ben Bertus Schalij inwoner van Kortrijk en  tevens mede-landeigenaar van Kortrijk. 

Ik ben ten zeerste verbaasd dat onze polder is aangewezen als zoekgebied voor 

zonnevelden. Het is ook wel heel erg makkelijk om een plan te maken met 

zonnevelden waarvan niemand van de initiatiefnemers eigenaar is van deze 

gronden.  

Vreemd dat wij vooraf niet benaderd zijn hoe wij hier over denken. Dat had U een 

heleboel kosten en werk bespaard zoals rapporten maken. 

Recent heb ik alle grondeigenaren gesproken en zitten allen niet te wachten op zo  n 

gedrocht in het Cope ontginningsgebied. We zijn al zwaar “NEE AL HEEL ZWAAR “ 

belast met de uitbreiding van het Trafo Station van TenneT.  

Hoe is het in vredesnaam mogelijk dat de particulier die gepusht is om zonnepanelen 

op z’n dak te leggen op sommige momenten van de dag niet eens zijn stroom kan 

terug leveren. Onder het mom van “het net zit vol” Nee het net zit helemaal niet 

vol. Dit zegt alleen de Energiemaatschappij ( stuurt 230 Volt ) die zijn voltage niet wil 

verlagen naar 210 Volt zodat de particulier nog kan terug leveren. Bij 210 volt werken alle 

elektrische apparaten nog. Dit is redelijk goedkoop aan te passen in elk trafo gebouwtje. 

Dit alles ten behoeve van de Aandeelhouders.  

Ik raad u allen aan om eens op YOU TUBE te kijken naar de uitleg van Lourens van De 

Green Guys. “Het stroomnet is vol ? Dit is de waarheid achter het nieuws.” 

Die geeft even een uitleg hoe de stroom verdeling werkt.  

Het is tijd dat de Provincie weer eigenaar wordt van Stedin zodat het weer een Nutsbedrijf 

wordt en niet de aandeelhouder het voor het zeggen heeft. Een Nutsbedrijf voor iedereen. 

Ook heb ik een beetje gekeken naar de M 2. Hoe dicht komt het naar de bebouwing toe? 

Er ligt nog een Gasleiding die een vrije werkstrook moet hebben van 8.00 meter beide zijden. 

Evenwijdig aan de A2 ligt de waterleiding Rijn – Kennemerland. Met vrije werkstrook 12 

meter aan beide zijden. Langs elke sloot dient voldoende ruimte te zijn voor slootwerk en 

baggeren.  

Kortom ONRENDABEL. 

Boeren krijgen de zwarte piet toegespeeld dat ze niet goed omgaan met de Weidevogels, 

“Nee wat denk je door alles dicht te leggen met zonnepanelen.” 

Al met al een Zonneveld in Kortrijk gaat NIET gebeuren. 

Met vriendelijke groet,  

Bertus Schalij    

 

 



 

 




